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Klub poslanika „Crno na bijelo“ 

Podgorica,

24.jun 2022. godine
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SKUPSTINA CRNE GORE 

n/r PREDSJEDNICISKUPSTINE

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru kapitalnih investicija, 
gospodinu Ervinu Ibrahimovicu, postavljam sledece

POSLANICKO PITANJE:

Kao polpredsjednik Vlade Crne Gore za regionalni razvoj i ministar kapitalnih investicija, nedavno 
ste posjetili Bijelo Polje.

Tom prilikom, obisli ste Bistricu i vidjeli u kojoj fazi su zapoceti radovi na putnoj infrastrukturi 
Gubavac-Bistrica koji Jos uvijek nijesu dovrseni, kao ni radovi na kapitalnom projektu Dalovica 
pecina.

§ta gradani Bistrice mogu ocekivati od nove Vlade i resora kojim upravljate kada su u pitanju ovi 
projekti, zasto su oni zaustavljeni? Da li ce zalaganja kao i do sada biti samo u toku predizbomih 
kampanja ili cete zaista obratiti paznju na potrebe gradana Bistrice i zaloziti se da se zavrSetkom 
ovih radova, zavrsi i njihova agonija sa putnom infrastrkturom? Kada ce se preci sa obecanja na 
djela i realizovati ovi projekti?

Obrazlozenje cu dati na sjednici.

U skladu sa Poslovnikom ocekujem i pisani odgovor.

St^da Z^onjic .

Poslanica u Skupstini Crne Gore
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Ministarstvo kapitalnih inevestidja
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Podgorica, 27. jun 2022. godineBroj: 01-111/22- 7798/2

SKUPSTINA CRNE GORE

PODGORICA

Uva2eni,

U skladu sa Poslovnikom Skupstine Crne Gore, u prilogu dostavijamo odgovor na poslanicko 
pitanje poslanice Suade Zoronjic koje je postavijeno u pisanoj formi prije sjednice Skupstine 
Crne Gore, zakazane za 27. jun 2022. godine.

S postovanjem
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Podgorica, 27.jun 2022. godineBroj: 01-011/22- 7798/2

SKUPSTiNA CRNE GORE

PREDMET: Odgovor na poslani^ko pitanje poslanrce Suade Zoronjid

Prije sjednice Skupstine Crne Gore zakazane za 27. jun 2022. godine, poslantca Suada 
Zoronjic Je u pisanoj formi postavila sljedePe

POSLANICKO PITANJE
Kao polredsjednik Vlade Crne Gore za regionalni razvoj i minister kapiainih investicija, 
nedavno ste posjetili Bijelo Polje.

Tom prilikom, obisli ste Bistricu i vidjeli u kojoj fazi su zapoceti radovi na putnoj infrastrukturi 
Gubavac-Bistrica koji jo§ uvijek nijesu dovr§eni, kao ni radovi na kapitalnom projektu Daiovica 
pecina,
Sta gradani Bistrice mogu ocekivati od nove Vlade i resora kojim upravijae kada su u pitanju 
ovi projekti, zasto su oni zaustavijeni? Da li ce zalaganja kao i do sada bit! samo u toku 
predizbornih kampanja ill cete zaista obratiti paznju na potrebe gradana Bistrice i zaoloziti se 
da se zavrSelkom ovih radova, zavrsi i njihova agonija sa putnom infrastruktzrom? Kada ce se 
predi sa obedanja na djela i realizovati ovi projekti?

Na postavijeno pitanje, Ministarstvo kapitainih investicija daje sljededi

ODGOVOR

Uvazena poslanice Zoronjic,

Sa problemima sa kojima se suodavaju gradani Bistrice i ostalih seia koja koriste put Bijelo 
Polje - Gubavc - BIstrica upoznat sam znatno prije nego sam posao u svoju radnu posjetu 
Bijelom Polju u okviru koje sam obiSao taj put i na lieu mjesta se uvjerio sa njegovim stanjem 
i problemom gradana Bistrice i jos 20 - ak sela.

Naime, u okviru projekta valorizacije turistickih potencijala Daiovica klisure kao jedna od faza 
planirana je i rekonstrukeija puta Gubavad - BIstrica, u duzini od 8, 7 km, sa izgradnjom mosta 
preko rijeke Bistrice, duzine 30 m.

Na osnovu otvorenog postupka javne nabavke dana 10. 04. 2020. g. izabrana je kao 
najpovoijnija ponuda ponuda ponudada „CmaGoraput‘' a.d. Podgorica pa je na osnovu 
tenderske dokumetaeije 05. 05. 2020. g. potpisan Ugovor o javnoj nabavci izmedu Uprave 
javnih radova i „CrnaGoraput'' a.d. Podgorica vrijedan 4.999.137.30 EUR.

Kako sam obavijesten da je doslo do zastoja u realizaeiji projekta rekonstrukeije tog puta dana 
02. 06. 2022. g. od Uprave javnih radova zatrazio sam informaeiju o statusu ovog projekta.
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Dana 17. 06. 2022. g. od strane Uprave javnih radova obavijesten sam da je u procesu 
realizacije projekla izvodjac radova bio suocen sa nizom problema zbog neusaglaSenosti 
projektne dokumentacije sa stvarnim stanjem na terenu, neusaglasenosti pojedinih faza 
projektne dokumentacije (saobradajnica, TK instalacijaa, javna rasvjeta i vodovod - pri cemu 
svaki od navedenih predstavija zaseban projekat i nije predmet ovog niti drugog ugovora koj 
realizuje Uprava javnih radova) kao i zahtjevima mjestana za revtziju projekta zbog 
obezbjedjenja phaza kudama i tmanjima i rjesavanja odovoda povrsinskih voda. Zbog tih 
problema, kako stoji u odgovoru Uprave javnih radova, cekanja na izmjestanje lokalnog 
grobija, cekanja na izmjestanje strujnih vodova izvodjac je obavijestio Upravu javnih radova 
da je doslo do znacajnog viska i nepredvidjenih radova paje dostavio procjenu koju je potvrdio 
strucni nadzor po kojoj ce za zavrsetak radova biti potrebno obazbijediti dodatnih 600.000 EUR 
o demu je, obzirom da ti poslovi nisu predmet Revidovanog glavnog projekta, obavijestena 
Opstina Bijelo Polje u cilju objedinjavanja zahtjeva ali je Opstina Bijelo Polje dana 30.05. 2022. 
g. obavijestila Upravu javnih radova da su mjestani pristali da se radovi izvedu po 
Revidovanom glavnom projektu.

Na realizaciji rekonstrukcije puta utro§eno je 2.568.905.82 EUR i zavseni su pripremni radovi 
i radovi na donjem stroju puta kao i djelimicno objekti za odvodnjavanje.

Aneksom ugovora prvobitni rok za zavrsetak radova. koji je bio 365 dana od dana uvodjenja 
izvodjaca u radove, produzen je do 30. 06. 2022. g.

Svi radovi obustavijeni su u decembru 2021. g. zbog nastupajude zimske sezone i vi§e nisu 
nastavijani.

Izvodjac radova je, zbog pojave globalnog poremedaja cijena na trzistu gradjevinskih 
materijala i proizvoda, naruciocu uputio vise zahtjeva za povedanje ugovorene cijene i slicna 
je situacija na skoro svim drugim slicnim projektima. Ti zahtjevi od strane Uprave javnih radova 
upuceni su tadasnjem Ministarstvu finansija i socijalnog staranja ali nije bilo odgovora i 
instrukcija za rjesavanje ovih problema.

Uprava javnih radova uputila je vi§e zahtjeva izvodjacu da nastavi sa izvodjenjem radova na 
sta je izvodjac odgovarao da se nisu stekli usiovi za nastavak radova do rjesavanja zahtjeva 
upudenih naruciocu.

Ja sam se prilikom obilaska puta Gubavac - Bistrica uvjerio da je stanje na tom putu zaista 
lose i da su gradjani koji taj put koriste svakodnevno iziozeni ozbiljnom problemu koji znatno 
utice na kvalitet njhovog zivota kao i da prasina predstavija ozbiljan problem za 
poljoprivrednike i njhove usjeve i proizvodnju kao i imovinu u okolini puta.

Kako je problem sa nastavkom radova na ovom i mnogim drugim infrastrukturnim projektima 
znacajnim za privredni razvoj Crne Gore, od kojih su mnogi na sjeveru Crne Gore, uglavnom 
vezan za globaini rast cijena na trzistu gradjevinskih materijala i proizvoda resomo 
ministarstvo, tj. Ministarstvo finansija, i Vlada Crne Gore rade na iznalaznju sistemskog 
rjesenja koje 6e biti u interesu drzave Crne Gore i njenih gradjana i omoguciti nastavak radova 
na ovim projektima i vrlo brzo cemo imati spremno rjesenje.

Dana 22. 06. 2022. g. sam imao sastanak sa predstavnicima ..Crnagoraput" a.d. Podgorica i 
tom prilikom sam naisao na njhovo puno razumijevanje za nasu zainteresovanost za brzi 
nastavak radova na projektima koji imaju veliki znacaj za privredni razvoj Crne Gore i na 
spremnost da nakon otkianjanja nekih prepreka, poput zavrsavanja TK instalacije i izmjestanja 
elektrovodova. nastave realizaciju projekta rekonstrukcije puta Gubavac - Bistrica.
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Sve to znaci da demo vrlo brzo imati nastavak radova na putu Gubavac - Bistrica, na 
zadovoijstvo mjedtana bistrickog kraja all i na zadovoijstvo nas iz Vlade jer smo regionalni 
razvoj i zaustavijanje negativnih demografskih kretanja postavili kao jedan od prioriteta 43. 
Vlade.

Sto se tide dijela Vaseg pitanja oko zalaganja u toku predizborne kampanje, nije mi poznato 
da je u toku neka predizborna kampanja

S postovanjem

mr Ervin Ibra iVIC.
^NISTAR
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